
Ärende:

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-14 §50 att Ånge Energi AB:s styrelse uppdras att till
kommunstyrelse inkomma med en förklaring till varför verksamhetsmålen inte följs upp. 

Förslag till svar från Ånge Energi:

Ånge Energis avsikt är givetvis att följa upp de mål som sätts. Det kan dock konstateras att metoder och arbetssätt
för uppföljning inte varit effektiva. Inför kommande verksamhetsår (2022) kommer arbetssättet ses över, 
förtydligas och tydligare kopplas till bolagets och styrelsens löpande arbete. 

För övrigt kommenteras KPMG:s granskningsrapport, som låg till grund för ärendets hantering i 
Kf enligt ovan, på följande sidor.
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3.1 Styrning och uppföljning
3.1.2 Ånge Energi

Behandlades i KF i juni 

Kommentar

Målet uppnått, plats 125 
(lägre priser i jämförelse än målsättningen) 

Målet uppnått: sjukfrånvaro 0%

Målet uppnått


